
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  v Krasňanoch 

 
 

Z á p i s n i c a   

 

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krasňanoch, 

konaného dňa 22.06.2023 
 

 

 

Prítomní: starostka obce - Ing. Jana Žáková, PhD. 

 

poslanci – Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav 

Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj Kucharčík  

 

Janka Miklúšová – hlavná kontrolórka obce    

 

Neprítomní: Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová 

 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

3. Kontrola unesení z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Záverečný účet obce  a rozpočtové hospodárenie za rok 2022 

Záverečný účet obce je zverejnený na webovej stránke obce Krasňany: 

https://www.obeckrasnany.sk/uradna-tabula/1640-uradna-tabula-obce-krasnany-2023    

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Krasňany k záverečnému účtu obce za rok 2022 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1 na rok 2023 – zmena rozpočtu 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023 

8. Prerokovanie žiadostí 

9. Informácie starostky obce     

10. Rôzne     

11. Záver   

 

Bod č. 1) Otvorenie zasadnutia 

Starostka obce privítala poslancov OZ a prítomných hostí. Oboznámila ich s programom 6. 

zasadnutia podľa pozvánky zo dňa 19.06.2023 a predložila program rokovania zasadnutia OZ 

v Krasňanoch na schválenie.   

Uznesenie: 

OZ v Krasňanoch schvaľuje program 6. zasadnutia OZ v Krasňanoch tak, ako bol predložený 

starostkou obce na pozvánke. Starostka obce dala hlasovať za program OZ.      

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

https://www.obeckrasnany.sk/uradna-tabula/1640-uradna-tabula-obce-krasnany-2023


Bod č. 2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

Starostka obce navrhla do návrhovej komisie Lenku Štefúnovú Šamajovú - predseda návrhovej 

komisie, Ing. Juraj Kucharčík - člen návrhovej komisie, Ing. Ján Bátor - člen návrhovej komisie. 

Uznesenie: 

OZ schvaľuje  členov návrhovej komisie v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala 

hlasovať: 

za: 6  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav     

                             Cigánik, Lenka  Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička)  

proti:  0 

zdržal sa: 1  (Ing. Juraj Kucharčík) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Za overovateľov zápisnice  navrhla poslancov Ing. Tomáša Slaničku a Ing. Miroslava Vrábla.  

Uznesenie: 

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala hlasovať:    

za: 6  (Ing. Ján Bátor, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav Cigánik, Lenka    

                             Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj  Kucharčík)  

proti:  0 

zdržal sa: 1  (Ing. Miroslav Vrábel) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Starostka za zapisovateľku určila pani Zdenku Džurnákovú. 

 

Bod č. 3) Kontrola uznesení z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce sa vyjadrila k uzneseniu číslo 101/2023 – obstarať dokumentáciu na komunikáciu 

parc.č. CKN 1322/7 cez firmu TENDERnet. Nie je to možné, vzhľadom na technické parametre 

komunikácie, aj keď je evidencia komunikácie na katastri ako 22. Musíme požiadať SPF 

o prevedenie časti komunikácie bezodplatne.  

Slovo odovzdala poslancovi Ing. Jánovi Bátorovi. Ďalšou komunikáciou, ktorú by sme chceli 

previesť  je cesta k vodojemu, na ktorú je vydané územné rozhodnutie, čiže by sme ju mohli 

previesť na obec. K ostatným uzneseniam neboli pripomienky ani otázky, preto dala starostka 

hlasovať za uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o kontrole uznesení z 5. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Starostka dala hlasovať:    

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 4) Záverečný účet obce Krasňany a rozpočtové hospodárenie za rok 2022  

Starostka obce oboznámila prítomných o tom, že Záverečný účet obce Krasňany za rok 2022 bol 

zverejnený na webovej stránke obce. Oznam bol vyvesený aj na úradnej tabuli obce, že 

záverečný účet obce je k nahliadnutiu na obecnom úrade v čase úradných hodín. V krátkosti ich 

oboznámila s údajmi uvedenými v záverečnom účte obce. Zdôraznila upravené rozpočtové 

hospodárenie obce v sume 144 873,67 €, ktoré zároveň navrhuje použiť na tvorbu rezervného 

fondu za rok 2022. 

Ďalej ich oboznámila s údajmi z bodu 8. Hospodárenie obce za rok 2022. Výsledok hospodárenia 

za obec za účtovné obdobie je 132 445,18 € a hospodárenie rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ 

Krasňany je - 4 030,55 €.  



Po krátkej diskusii prečítala návrh uznesení, ktoré treba schváliť k záverečnému účtu za rok 2022 

a dala hlasovať za uznesenia.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia z roku 2022 vo 

výške 144 873,67 Eur na tvorbu rezervného fondu. Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výsledok hospodárenia za účtovné obdobie z roku 2022, obec: 

prebytok v sume 132 445,18 Eur a rozpočtová organizácia: schodok v sume - 4 030,55 Eur. 

Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 5) Stanovisko hlavného kontrolóra obce Krasňany k záverečnému účtu obce za rok 

2022 

Kontrolórka obce prečítala Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce za rok 

2022. Starostka obce po prečítaní navrhla stanovisko zobrať na vedomie. 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu 

obce za rok 2022. Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 6) Rozpočtové opatrenie č. 1 na rok 2023 – zmena rozpočtu 

Starostka obce informovala prítomných o úprave rozpočtu obce na niektorých položkách 

a podpoložkách na rok 2023. Účtovníčka obce predložila poslancom na OZ materiál  

rozpočtového opatrenia č. 1 na zmenu rozpočtu a plnenie príjmov a výdavkov ku obdobiu 

06.2023 za obec a rozpočtovú organizáciu. Starostka obce vysvetlila prítomným úpravu 



jednotlivých príjmových položiek. S úpravou výdavkových položiek ich oboznámila účtovníčka 

obce. Rozpočet na rok 2023 sa zvyšuje a je naďalej vyrovnaný. Starostka otvorila k tomuto bodu 

diskusiu. Po krátkej diskusii starostka dala hlasovať za uznesenie na Rozpočtové opatrenie č. 1 

a Plnenie príjmov a výdavkov ku obdobiu 06.2023. 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 1 na rok 2023 – zmena rozpočtu. 

Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plnenie príjmov a výdavkov k 06.2023. Starostka dala 

hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 7) Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023   

Starostka obce vyzvala hlavnú kontrolórku obce, aby oboznámila prítomných s návrhom plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023. Kontrolórka obce Návrh plánu 

prečítala. Poslanec Ing. Ján Bátor sa spýtal kontrolórky, či je možné skontrolovať v rozpočtovej 

organizácii finančné prostriedky pridelené na správu školských objektov, ktoré im boli určené 

v rozpočte na rok 2023, približne okolo 26 000,00 €. Účtovníčka obce vysvetlila poslancom, že 

keď si bližšie pozrú predložené plnenie príjmov a výdavkov ku obdobiu 06.2023, položky údržba 

strojov, prístrojov, zariadení, budov a objektov, tak tam uvidia dané plnenie. Hlavná kontrolórka 

na základe predloženého návrhu plánu pod bodom 6. finančné prostriedky skontroluje. 

K uvedenému návrhu nemal nikto iný pripomienky. Starostka dala za uvedený návrh hlasovať.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023.  

Starostka dala hlasovať: 

za: 6  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj  Kucharčík)  

proti:  0 

zdržal sa: 1  (Lenka Štefúnová Šamajová) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 8) Prerokovanie žiadostí 

1) Informácia o aktuálnej situácií v DPO SR a žiadosť o poskytnutie pomoci DPO SR 

Starostka obce prečítala list prezidenta HaZZ zo dňa 4.5.2023 ako osobnú reakciu na list zaslaný 

Bc. Jozefom Smolinským – prezidentom DPO SR k novele zákona  č. 314/2001 Z.z. o ochrane 

pred požiarmi  a v znení neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony. 

Prečítala aj list Bc. Jozefa Smolinského – prezidenta DPO SR. Kolektívne členstvo v DPO SR 

zatiaľ neschvaľujeme, ale starostka vyzvala poslancov, schváliť symbolickú sumu na zmiernenie  

zložitej finančnej situácie tejto organizácie. Podľa počtu obyvateľov by naša obce mohla prispieť 

sumou napr. 0,10 € na obyvateľa, prípadne inou sumou. Otvorila k tomuto bodu diskusiu. 



Vzhľadom na finančnú situáciu obce poslanci navrhli finančne podporiť DPO SR symbolickou 

sumou 30,00 €.    

Starostka dala hlasovať. 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančnú podporu pre DPO SR v sume 30,00 €. Starostka dala 

hlasovať: 

za:  6  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Jaroslav Cigánik, Lenka     

                             Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 1  (Mgr. Sidónia Stanková) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2) Žiadosť o povolenie umiestnenia unimobunky, žiadosť o výmeru nájmu a žiadosť 

o povolenie pripojenia na elektrinu, žiadosť o umiestnenie reklamy, žiadosť 

o schválenie otváracích hodín  

Starostka prečítala žiadosť Miroslavy Michalčíkovej o povolenie umiestnenia unimobunky, 

žiadosť o výmeru nájmu a žiadosť o pripojenie na elektrinu zo dňa 28.04.2023. Starostka 

povedala, že unimobunka je  už umiestnená pri potoku v blízkosti požiarnej zbrojnice. Veľkosť 

unimobunky je 5x6 m. V unimobunke bude p. Michalčíková mať zriadené kvetinárstvo. Žiada 

schválenie prenájmu pozemku. Druhá  žiadosť bola o schválenie umiestnenia reklamy na stĺpe pri 

autobusovej zastávke. O tejto žiadosti sa nerozhodovalo, nakoľko na hlavnej ceste momentálne 

prebiehajú stavebné práce. Tretiu žiadosť predložila o schválenie otváracích hodín. Starostka 

žiadosť o schválenie otváracích hodín prečítala.  Nastala diskusia. 

Prítomná pani Michalčíková povedala, že prípojku na elektriku už nepotrebuje. Bude ju mať 

vyriešenú z rodinného domu podružným meraním. Požaduje však schválenie prenájmu pozemku 

minimálne na dobu piatich rokov.  Poslanci sa nakoniec dohodli na sume 0,50 € za m2/mesačne, 

t.j 15,00 €/mesačne. Na prenájom bude uzatvorená zmluva. Po jednom roku sa nájom pozemku 

prehodnotí. Starostka predniesla návrh na uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nájom pozemku pod unimobunkou v sume 0,50 €/m2/mesačne, 

t.j. 15,00 € mesačne. Na prenájom bude uzatvorená zmluva. Nájom sa prehodnotí po roku. 

Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje otváracie hodiny pre prevádzku Kvetinárstvo pri požiarnej 

zbrojnici. Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 



3) Žiadosť o kúpu obecného majetku – časť ostatná plocha o výmere 20 m2 z parcely č. 

452  

Starostka obce prečítala žiadosť Juraja Gachu o kúpu obecného majetku – z parcely č. 452 

o výmere 20 m2 z dôvodu zarovnania strany jeho pozemku do jednej priamky a následného 

oplotenia. K žiadosti bol priložený aj návrh geometrického plánu so zakresleným návrhom 

rozdelenia pozemku. Diskusia. Vysvetlenie podľa geometrického plánu. Obecné zastupiteľstvo 

navrhlo stavebnej komisii, aby situáciu preverila na mieste, po preverení sa k žiadosti vrátia 

a opäť sa prerokuje. Starostka dala hlasovať.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Juraja Gachu o kúpu obecného majetku 

z parcely č. 452 o výmere 20 m2. Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  preveriť  opodstatnenie  predaja obecného pozemku z parcely  

č. 452 o výmere 20 m2 pre Juraja Gachu stavebnou komisiou. Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

4) Žiadosť – Ing. Vaníková    

Na obecné zastupiteľstvo sa dostavila zástupkyňa MŠ Krasňany Ing. Vaníková s požiadavkou 

zabetónovania kovových pätiek v areáli materskej školy na hojdačky. K ohláseniu drobnej stavby 

potrebuje doložiť nákresovú dokumentáciu. Ing. Ján Bátor im to zakreslí. Starostka požiadala 

Ing. Vaníkovú, že je potrebné prediskutovať každé využitie pozemku v areáli materskej školy 

s obcou a upozornila ju, že bez súhlasu obce sa tam nesmie nič budovať. Ing. Ján Bátor jej 

pripomenul opravy záchodíkov a tiež iné práce v materskej škole, nakoľko sme viazaní na 

rozpočet obce. Podľa Ing. Vaníkovej financovanie nie je správne nastavené, robí presnú analýzu 

financovania MŠ, za 1. štvrťrok ju má už hotovú, teraz robí 2. štvrťrok podľa počtu odobratých 

obedov. Potom to predloží OZ.    

 

Bod č. 9) Informácie starostky obce 

Starostka obce informovala prítomných,  

- o pomníku pre nenarodené deti, bolo by to len srdce v cene 1 390,00 € + gravírovanie 

písmen, 

- o výsledku hodnotenia grantového projektu z Nadácie Pontis „Defibrilátor pre obyvateľov 

obce Krasňany“ nebol hodnotiacou komisiou zaradený medzi víťazné,          

- dňa 24.06.2023 bude na ihrisku súkromná akcia, bude uzatvorená nájomná zmluva, 

- smerom na Žilinu sa má zdvihnúť autobusová zastávka zhruba o 12 cm, nevie ako, 

zámková dlažba  na chodník je zatiaľ vyriešená po križovatku,  

- sv. Moniku budeme organizovať v letnom amfiteátri pri ihrisku,  

- že zabezpečila maľbu Floriána na požiarnej zbrojnici za 330,00 €,    

- digestor do kuchyne v MŠ – sa zahrnul do rozpočtu ZŠ s MŠ Krasňany, 



- po podaní projektu sme dostali z Kie cez Nadáciu Pontis grant v sume 15 000,00 € na 

odvodnenie komunikácii,  

- o zateplení školy, je potrebné zamerať budovu ZŠ, aby sme mohli čerpať finančné 

prostriedky z Plánu obnovy, 

Ing. Ján Bátor bližšie vysvetlil slovo - zavkladovanie. Na katastri je iná výmera a skutočnosť je 

iná. Pri zateplení školy je problém zo strany kaštieľa, tam budeme môcť urobiť len nevyhnutné 

úpravy na stene. Od strany kaštieľa po prerokovaní s krajským pamiatkovým úradom dáme na 

stenu len sieťku, omietku a farbu.   

Preto je potrebné nanovo zamerať celú školu, aby sedeli  m2.  Cenová ponuka na zameranie celej 

školy je 900,00 €. Zameria sa aj schodisko. GP by spracoval pán Oravec.  

Na základe tejto informácie starostka predložila návrh na uznesenie na spracovanie GP na 

pozemok, na ktorom je postavená základná škola a dala hlasovať za uznesenie. 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie GP na pozemok ZŠ s MŠ Krasňany za sumu 

900,00 €. Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Požiarna zbrojnica – je potrebné prepracovanie projektovej dokumentácie, ktoré bude stáť 

3 720,00 €. Potrebuje túto sumu schváliť.   

Poslanci obdržali emailom, aké aktivity je možné v rámci činnosti NP1 realizovať, preto to 

nebude bližšie rozoberať, keďže to bolo podrobne opísané, ale aj tak sa spýtala, či má niekto 

nejaké otázky. Predniesla návrh na uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prepracovanie PD na požiarnu zbrojnicu za sumu 3 720,00 €.  

Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Ďalej starostka obce informovala prítomných:     

- o priebehu akcie MDD na ihrisku, poďakovala všetkým, ktorí pomohli pri priebehu akcie,  

- TJ  Fatran – do zajtra musia prihlásiť do 12.00 hod. mužstvá do jesennej súťaže, 

pravdepodobne sa prihlásia všetky tri – muži, dorast aj žiaci,  

- o schválení finančných prostriedkov obecným zastupiteľstvom  na oslavy DHZ Krasňany  

v sume 2 500,00 €.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostky obce.  Starostka dala hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 



Bod č. 10) Rôzne 

Návrh VZN obce č. 1/2023 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú 

úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku 

zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, 

o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienky úhrady v školskej jedálni  

Starostka obce oboznámila prítomných s návrhom VZN obce č. 1/2023 o výške mesačného 

príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 

školského klubu detí, o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu 

nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni. V uvedenom VZN oproti predchádzajúcemu sa 

mení v § 3 bod 1. výška mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu 

výdavkov na činnosti školského klubu detí. Ranná ŠKD 3,00 €, popoludňajšia ŠKD 12,00 €, 

celodenná ŠKD 15,00 €. Návrh VZN č. 1/2023 predložila na schválenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN obce Krasňany č. 1/2023 o výške mesačného príspevku 

zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 

mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského 

klubu detí, o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienky úhrady v školskej jedálni. Starostka dala hlasovať:  

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Sidónia Stanková, Jaroslav      

                              Cigánik, Lenka Štefúnová Šamajová, Ing. Tomáš Slanička, Ing. Juraj   

                              Kucharčík) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Poslankyňa Mgr. Sidónia Stanková žiada vyzvať Povodie Váhu o vyčistenie potoka. Starostka 

obce odpovedala, že prídu na jeseň. Teraz základnú údržbu spravia naši robotníci. 

 

Bod č. 11) Záver   

Na záver starostka obce poďakovala poslancom za účasť a ukončila zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.    

 

 

Zapísala:  Zdenka Džurnáková  

 

 

Overovatelia:   Ing. Tomáš Slanička   

    Ing. Miroslav Vrábel 

 

 

 

 

                                                                           Ing. Jana Žáková PhD. 

               starostka obce 


